

博 學



Erudition

11 · 2022



香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG



ESG 研究中心
RESEARCH CENTRE FOR ESG

X ESG SYMPOSIUM
Inauguration Ceremony of Research Centre for



Feature 專題報道

Responsible Management and ESG – From Vision to Reality at HSUHK 負責任管理與 ESG – 恒生大學的願景與實踐

Highlights 精選

Interview with Dean Wai-sum Chan:
Making a New Start
陳偉森院長專訪：作育英才不言退

Joint Appreciation and Naming Ceremony of
Three Residential Colleges
恒大三所住宿書院聯合感謝暨命名典禮

Awards for HSUHK Campus Projects
恒大校園發展項目獲獎



香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG

Honours Academy Welcomes Third Cohort of Students

恒大榮譽學院歡迎第三屆學員

The Honours Academy (HA) of HSUHK officially welcomed the third cohort of students, consisting of 22 Year 2 undergraduates from different programmes, at the Inauguration Ceremony on 18 October. They received their HA pins and embarked on their three-year interdisciplinary learning journey. Prior to the inauguration, the students attended a two-day leadership training camp to build their strategic thinking, communication skills and team spirit.

恒大榮譽學院第三屆學員啟動禮於 10 月 18 日舉行，22 名來自不同學系的二年級本科生獲頒授學院徽章，展開三年的跨學科領袖學習之旅。此前，新學員參與了為期兩日的領袖訓練日營，建立策略思維、溝通技巧及團隊精神。



▲ Head of HA Professor Jeanne Fu (6th from left, front row), Associate Heads Ms Esther Lee (5th from left, front row) and Dr Holly Chung (6th from right, front row) welcome the third cohort of HA students.
榮譽學院院長符可瑩教授（前排左六）、副院長李德芬女士（前排左五）及鍾可盈博士（前排右六）與第三屆學員合照。



▲ HA students demonstrate their qualities through a series of tournaments and challenges.
學員透過不同比賽和活動，展現榮譽學院的特質。

HSUHK Professional Mentorship Scheme 2022 – Networking with Mentors and Mentees

恒大專業師友計劃 2022 – 導師和學員的交流聚會

The HSUHK Professional Mentorship Scheme (PMS) 2022 organised the 'Networking with Mentors and Mentees' event in September. It was attended by around 50 mentors and mentees, who were excited to meet each other face-to-face since the outbreak of the pandemic. The mentees actively engaged in discussions with their mentors from diverse professional fields for experience sharing and networking.

恒大專業師友計劃於 9 月舉辦導師和學員的交流聚會，是疫情以來首個實體交流活動。當日約有 50 位導師和學員參與，場面熱鬧。一眾學員積極把握機會與來自不同專業領域的導師交流，分享經驗及提升社交技巧。



▲ Mentors and mentees enjoy the face-to-face networking event.
導師和學員們十分享受是次面對面的交流活動。

Please scan the QR code to view the PMS 2022 Annual Review video.

請掃描二維碼觀看「恒大專業師友計劃」2022 年度回顧短片。

